



ELECTION NOT TO BE AN ASSOCIATED CORPORATION (1998 and later taxation years)

- For use by a Canadian-controlled private corporation (the "third corporation") to elect under subsection 256(2) not to be associated with either of two other corporations for the purposes of section 125 where these two corporations:
- would, but for subsection 256(2), not be associated with each other at any time; and
- are associated, or are deemed by this subsection to be associated, with the third corporation at that time.
The third corporation may elect in respect of many corporations on the same schedule.
The third corporation's business limit for that year shall be deemed to be nil.
One completed copy of this schedule is to be filed for each corporation to which the election applies with the third corporation's income tax return.
A new election is required to be filed in respect of each taxation year to which it is to apply.
Sections and subsections referred to on this schedule are from the federal Income Tax Act.
Attach additional schedules if space for election is not sufficient.

Election

Form section for election details including: Date filed (for departmental use only) 010, Is this an amended election? 020, 030 Name of the third corporation, 040 Business Number, 050 Taxation year end.

Table with 3 columns: 100 Names of all corporations that would, but for this election, be deemed to be associated with each other; 200 Business Number (if a corporation is not registered, enter "NR"); 300 Taxation year end to which the election applies * (YYYY/MM/DD). Rows 1-13.

* Only complete this column if there is more than one taxation year in a calendar year.



CHOIX DE NE PAS ÊTRE UNE SOCIÉTÉ ASSOCIÉE (Années d'imposition 1998 et suivantes)

- À l'usage d'une société privée sous contrôle canadien (la «tierce société») pour faire le choix, selon le paragraphe 256(2), de ne pas être associée à l'une ou l'autre des deux autres sociétés, aux fins de l'article 125, lorsque ces deux sociétés rencontrent les deux critères suivants :
 - elles ne seraient pas associées ensemble à un moment donné, si ce n'était du paragraphe 256(2);
 - elles sont associées à ce moment-là, ou réputé l'être selon ce paragraphe, avec la «tierce société».
- La tierce société peut faire un choix à l'égard de plusieurs sociétés sur la même annexe.
- Le plafond des affaires pour l'année d'imposition visée par le choix de la tierce société est réputé nul.
- Il faut produire un exemplaire de l'annexe 28 dûment remplie, pour chaque société pour laquelle le choix s'applique, avec la déclaration de revenus de la tierce société.
- Il faut produire un nouveau choix pour chaque année d'imposition à laquelle il doit s'appliquer.
- Les articles et paragraphes mentionnés dans cette annexe renvoient à la *Loi de l'impôt sur le revenu* fédérale.
- Joindre une annexe supplémentaire si l'espace est insuffisant.

Choix

Date de réception (à l'usage du Ministère seulement)	010	<table border="1" style="width: 100%; border-collapse: collapse;"> <tr> <td style="text-align: center; padding: 2px;">Année</td> <td style="text-align: center; padding: 2px;">Mois</td> <td style="text-align: center; padding: 2px;">Jour</td> </tr> <tr> <td style="text-align: center;"> _ _ </td> <td style="text-align: center;"> _ </td> <td style="text-align: center;"> _ </td> </tr> </table>	Année	Mois	Jour	_ _	_	_
Année	Mois	Jour						
_ _	_	_						
Est-ce un choix modifié?	020	1 oui <input type="checkbox"/> 2 non <input type="checkbox"/>						
030 Raison sociale de la tierce société	040 Numéro d'entreprise	050 Fin de l'année d'imposition						
		<table border="1" style="width: 100%; border-collapse: collapse;"> <tr> <td style="text-align: center; padding: 2px;">Année</td> <td style="text-align: center; padding: 2px;">Mois</td> <td style="text-align: center; padding: 2px;">Jour</td> </tr> <tr> <td style="text-align: center;"> _ _ </td> <td style="text-align: center;"> _ </td> <td style="text-align: center;"> _ </td> </tr> </table>	Année	Mois	Jour	_ _	_	_
Année	Mois	Jour						
_ _	_	_						

Raison sociale de toutes les sociétés qui seraient réputées associées les unes aux autres si ce n'était du présent choix	Numéro d'entreprise	Fin de l'année d'imposition visée par ce choix * (AAAA/MM/JJ)
100	200	300
1.		
2.		
3.		
4.		
5.		
6.		
7.		
8.		
9.		
10.		
11.		
12.		
13.		

* Complétez la colonne 300 seulement s'il y a plus d'une année d'imposition dans l'année civile.